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Številka:  0130-37/2015/41 
Datum:  18. 12. 2015  
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

8/2015 seje Zdravstvenega sveta , ki je potekala v sredo, 2. decembra 2015 , v veliki sejni 
sobi v pritličju Ministrstva za zdravje RS, Štefanova 5, Ljubljana, s pričetkom ob 15. uri. 
 
 
PRISOTNI ČLANI ZS:   

• prof. dr. Franc Strle, predsednik, 
• doc. dr. Tonka Poplas Susič, 
• prof. dr. Adolf Lukanović, 
• prof. dr. David B. Vodušek, 
• prof. dr. Tadej Avčin, 
• prof. dr. Janez Žgajnar, 
• prof. dr. Maja Rus Makovec, 
• asist. dr. Andreja Čufar, 
• prof. dr. Mitja Košnik, 
• prof. dr. Alojz Ihan, 
• prof. dr. Metoda Dodič Fikfak, 
• mag. Peter Požun, 
• doc. dr. Tit Albreht, 
• Nada Irgolič, 
• dr. Aleksandra Stjepanovič Vračar. 

 
OSTALI PRISOTNI:  

• Sandra Tušar, državna sekretarka, 
• dr. Božidar Voljč, Slovensko zdravniško društvo (prisoten del seje), 
• prof. dr. Radko Komadina, Slovensko zdravniško društvo (prisoten del seje), 
• Anja Bračko, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva. 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI:  

• prof. dr. Radovan Hojs, 
• doc. dr.  Maja Sočan, 
• asist. Franc Vindišar, 
• mag. Suzana Jarc,  
• Milojka Kolar Celarc, ministrica za zdravje, 
• Nina Pirnat, državna sekretarka, 
• Mojca Gobec, generalna direktorica Direktorata za javno zdravje, 
• mag. Irena Kirar Fazarinc, generalna direktorica Direktorata za zdravstveno varstvo, 
• Tomaž Glažar, generalni direktor Direktorata za zdravstveno ekonomiko, 
• Samo Fakin, generalni direktor Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije. 

 
Na seji so bili prisotni tudi predstavniki medijev. 
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Sejo Zdravstvenega sveta (v nadaljevanju: ZS) je vodil predsednik Zdravstvenega sveta, prof. 
dr. Franc Strle, po naslednjem DNEVNEM REDU: 
 
1. Potrditev predlaganega dnevnega reda. 
2. Potrditev zapisnika 7/2015 seje ZS in pregled realizacije sklepov. 
3. Potrditev zapisnika 1/2015 dopisne seje ZS. 
4. Predstavitev predloga protokola za beleženje padcev v domovih starejših občanov v 

Sloveniji. 
5. Poročilo Komisije za ocenjevanje vlog. 
6. Razno: 

- Poročilo o stanju programa otroške srčne kirurgije. 
- Informacija o delovanju Komisije za strokovna napredovanja. 

 
Po preštetju navzočih članov ZS je predsednik ZS ugotovil, da je prisotnih 15 članov od 19, torej 
je ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. 
 
 

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso imeli 
pripomb na dnevni red. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani Zdravstvenega sveta so potrdili predlagani dnevni red seje. 
 
 

Ad 2 – Potrditev zapisnika 7/2015 seje ZS in pregle d realizacije sklepov 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi zapisnika 7/2015 seje ZS z dne 7. 10. 2015 in k 
pregledu realizacije sklepov seje. Člani ZS niso imeli pripomb na zapisnik. Realizirani so vsi 
sklepi 7/2015 seje ZS.  
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili zapisnik 7/2015 seje ZS z dne 7. 10. 2015 in se seznanili z realizacijo 
sklepov seje.  
 
 

Ad 3 – Potrditev zapisnika 1/2015 dopisne seje ZS 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi ugotovitvenega zapisnika 1/2015 dopisne seje ZS, ki 
je potekala po elektronski pošti od ponedeljka, 26. 10. 2015, do srede, 28. 10. 2015, do 14. ure. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili ugotovitveni zapisnik 1/2015 dopisne seje ZS z dne 28. 10. 2015. 
 
 
Ad 4 – Predstavitev predloga protokola za beleženje  padcev v domovih starejših ob čanov 

v Sloveniji 
 
Predlog protokola za beleženje padcev v domovih starejših občanov (DSO) v Sloveniji (v 
nadaljevanju: protokol) je predstavil dr. Božidar Voljč, Slovensko zdravniško društvo. Gre za 
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predlog protokola, ki še ni dokončen, so pa želeli o njem obvestiti ZS. Sedaj se padci v DSO 
sicer beležijo, vendar ni informacij o vzrokih in posledicah, zato je Slovensko zdravniško društvo 
pripravilo predlog drugačnega beleženja. Namen tega protokola je poenotiti beleženje padcev v 
Sloveniji na predpisanem obrazcu, ki bo omogočal objektivno spremljanje padcev in s tem tudi 
bolj ciljano preventivo za zmanjšanje le-teh. V razvitih evropskih državah so namreč v DSO 
uspeli s ciljano preventivo za 40 % zmanjšati padce. 
 
Po krajši razpravi in podanih dodatnih pojasnilih so člani ZS soglašali, da gre za dober projekt, 
ki ga je treba podpreti. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS se je seznanil s predlogom protokola za beleženje padcev v domovih starejših občanov v 
Sloveniji in podpira njegovo izvedbo, saj omogoča strokovno osnovo za pripravo strategije 
preprečevanja padcev. ZS podpira idejo o enotnem beleženju padcev v Sloveniji, najprej v 
domovih starejših občanov, potem pa tudi širše. 
 
 

Ad 5 – Poro čilo Komisije za ocenjevanje vlog  
 
V skladu s Postopkom obravnave vlog za nove zdravstvene programe je Komisija za 
ocenjevanje vlog (v nadaljevanju: Komisija) na 10/2015 seji dne 23. 9. 2015 obravnavala vlogo 
za ustanovitev centra internistične onkologije in program hemato-onkologije v SB Nova Gorica, 
za katero je dodatne podatke pridobila še naknadno. Na 11/2015 seji Komisije dne 25. 11. 2015 
pa sta bili obravnavani dve vlogi, eno mora predlagatelj še dopolniti, vlogo "Molekularna 
kariotipizacija - genetsko testiranje z mikromrežami", pa je Komisija predala v obravnavo ZS. 
 
 

1. Ustanovitev centra internisti čne onkologije in program hemato-onkologije v SB 
Nova Gorica – Splošna bolnišnica dr. Franca Derganc a Nova Gorica (0130-
58/2008)  

 
Predlog za prenos dela dejavnosti Onkološkega inštituta Ljubljana v Splošno bolnišnico dr. 
Franca Derganca Nova Gorica (zdravljenje pogostejših oblik raka: rak dojke, debelega črevesa 
in danke, rak pljuč, ginekološki raki in urološki raki). Predlagatelj program že izvaja, vendar za 
standarda, ki sta že v SD 2014, pomembno presega dogovorjeno število obravnav, zato 
predlaga širitev. Za ostala zdravljenja, za katera še ni standardov, pa izpostavlja problem 
podcenjenosti programa. 
 
Komisija je sprejela sklep, da bo preverila, ali se programa sistemskega zdravljenja raka dojke 
in raka debelega črevesa in danke, ki sta že standardizirana, plačujeta po realizaciji. Če se ne, 
bo predlagatelja pozvala k dopolnitvi vloge. Širitve namreč niso natančno določene; predlagatelj 
mora natančno navesti, koliko programa ima priznanega in za koliko ga želi razširiti. Za 
sistemsko zdravljenje raka pljuč, ginekoloških rakov in uroloških rakov pa je Komisija sprejela 
sklep, da predlaga Ministrstvu za zdravje, da ustrezno ovrednoti sistemsko zdravljenje raka in 
da se po potrebi zagotovijo ustrezna finančna sredstva za izvajanje v skladu z Državnim 
programom raka. 
 
Naknadno je bilo ugotovljeno, da se programa sistemskega zdravljenja raka dojke in raka 
debelega črevesa in danke že plačujeta po realizaciji. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
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Zdravstveni svet je sprejel sklep, da vlogo Splošne bolnišnice dr. Franca Derganca Nova 
Gorica: Ustanovitev centra internistične onkologije in program hemato-onkologije v SB Nova 
Gorica zavrne. Programa sistemskega zdravljenja raka dojke in raka debelega črevesa in danke 
se že plačujeta po realizaciji. Za sistemsko zdravljenje raka pljuč, ginekoloških rakov in 
uroloških rakov pa je bila sprejeta odločitev, da ZS predlaga Ministrstvu za zdravje, da ustrezno 
ovrednoti sistemsko zdravljenje raka in da se po potrebi zagotovijo ustrezna finančna sredstva 
za izvajanje v skladu z Državnim programom raka. 
 
 

2. Molekularna kariotipizacija - genetsko testiranj e z mikromrežami - UKC Maribor, 
Klinika za ginekologijo in perinatologijo, Laborato rij za medicinsko genetiko 
(0130-41/2014)  

 
Gre za testiranje, ki omogoča analizo kromosomskih napak in analizo celotnega genoma. UKC 
Ljubljana to testiranje izvaja že od leta 2011, za UKC Maribor pa bi bil to nov program, ki bi 
pokrival potrebe severovzhodne Slovenije. Strošek testiranja 100 primerov znaša 121.627,77 
evrov. Na zaprosilo je Komisija prejela strokovno mnenje RSK za medicinsko genetiko, ki je 
ocenil, da so trenutne potrebe v Sloveniji okoli 500 testiranj letno.  
 
Komisija je sprejela sklep, da predlaga Zdravstvenemu svetu odobritev programa Laboratorija 
za medicinsko genetiko Klinike za ginekologijo in perinatologijo UKC Maribor: Molekularna 
kariotipizacija – genetsko testiranje z mikromrežami, za 100 primerov letno v skupni vrednosti 
121.627,77 evrov, saj je program strokovno smiseln in utemeljen.  
 
Sledila je razprava članov ZS, v kateri so člani ZS izpostavili vprašanje racionalnosti izvajanja 
teh preiskav v dveh laboratorijih, glede na to, da gre samo za 200 preiskav letno. Podan je bil 
predlog, da se vloga še ne odobri, ampak se dopolni z dodatnim mnenjem pristojnega RSK. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS je sprejel sklep, da v primeru vloge Laboratorija za medicinsko genetiko Klinike za 
ginekologijo in perinatologijo UKC Maribor za odobritev programa: Molekularna kariotipizacija – 
genetsko testiranje z mikromrežami zaprosi RSK za medicinsko genetiko za dodatne 
utemeljitve glede vizije števila preiskav in potreb, da se preiskave izvajajo v dveh centrih. 
 
 

Ad 6 – Razno 
 

1. Poro čilo o stanju programa otroške sr čne kirurgije 
 
Predsednik ZS je povzel, da je ZS prejel dve poročili: Poročilo o stanju programa kirurgije 
prirojenih srčnih napak z dne 26. 10. 2015 in Poročilo notranje presoje s pomočjo zunanjega 
presojevalca dejavnosti obravnave otrok in odraslih s prirojenimi srčnimi napakami za obdobje 
1. 1. 2014 do 28. 10. 2015 z dne 11. 11. 2015.  
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS se je seznanil z obema poročiloma UKC Ljubljana o stanju programa otroške srčne kirurgije 
v obdobju od januarja 2014 do oktobra 2015. 
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2. Informacija o delovanju Komisije za strokovna na predovanja 
 
ZS je v vednost prejel odgovor ministrice Komisiji za strokovna napredovanja glede delovanja 
Komisije in plačila članov Komisije s pojasnilom, da bo ministrstvo primorano spremeniti način 
odločanja o pogojih in postopku za pridobitev nazivov kliničnosti in svetništva. 
 
Prof. dr. Lukanović, ki je član te Komisije, pa je povedal, da se je pred sejo ZS Komisija sestala 
in da so sprejeli dogovor, da se nadaljuje z delom, hkrati pa se bodo pripravile spremembe 
predpisov, ki bodo omogočile plačevanje dela te Komisije po tarifah Zdravniške zbornice 
Slovenije. Tako naj bi se že v kratkem ponovno sestali, razdelili prejete vloge in skušali v 
razumnem roku delo končati. 
 
 

3. Poizvedba o stanju priprav spremembe Pravilnika o najdaljših dopustnih čakalnih 
dobah za posamezne zdravstvene storitve in o na činu vodenja čakalnih 
seznamov 

 
Prof. dr. Košnik je prosil za informacijo o stanju priprav spremembe Pravilnika o najdaljših 
dopustnih čakalnih dobah za posamezne zdravstvene storitve in o načinu vodenja čakalnih 
seznamov (Pravilnik). ZS je namreč na 3/2015 seji obravnaval problematiko napotnice z 
napotitvijo nujno in sprejel sklep, da bo ustanovil delovno skupino za pripravo predloga rešitve 
te problematike. Nato pa je bil po pridobitvi informacij s strani ministrstva na 4/2015 seji sprejet 
sklep, da se ta delovna skupina ne ustanovi, saj na ministrstvu že deluje delovna skupina, ki 
pripravlja spremembe Pravilnika in bo med drugim preučila tudi problematiko napotnice z 
napotitvijo "nujno". 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Predsednik ZS bo do naslednje seje ZS pridobil informacije o stanju priprav spremembe 
Pravilnika o najdaljših dopustnih čakalnih dobah za posamezne zdravstvene storitve in o načinu 
vodenja čakalnih seznamov. 
 
 
Druge razprave pod točko "Razno" ni bilo. 
 
 
8/2015 seja ZS z dne 2. 12. 2015 se je zaključila ob 16.45. 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                                    
Anja Bračko                                                                           prof. dr. Franc Strle 
koordinatorka ZS                                                        predsednik Zdravstvenega sveta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


